
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 12. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 177

Kan ministeren bekræfte, at regeringen ikke har til hensigt, at der skal oprettes en stats-

bank, men at problemerne med manglende finansiering af sunde projekter og sunde

ejendomshandler skal løses på anden måde og i givet fald hvordan?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt

formand
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